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ZAPYTANIE 

 

 
Dotyczy: Parku Rataje. 

 

 

W związku z niewłaściwym odprowadzaniem wody, a tym samym tworzeniem się olbrzymich kałuż 

na terenie Parku Rataje proszę o informację, czy planowane są prace mające na celu wyeliminowanie 

stwierdzonego problemu w przyszłości. Jeśli tak, jakie to będą prace i w jakim zakresie zostaną 

przeprowadzone. 

 

 

 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


